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Современные модели проявления эскапизма в период кризиса юности в 

контексте белорусского киберпространства: аннотация к дипломной работе / 

Алексей Александрович Сорока; Факультет философии и социальных наук, 

Кафедра психологии; науч. рук. А.С. Солодухо.   
Объект исследования: социальный эскапизм.  

Предмет исследования: социальный эскапизм в период кризиса юности в 

контексте белорусского киберпространства. 

Цель исследования: выявить модели проявления эскапизма в период 

кризиса юности в контексте белорусского киберпространства.  
Основные результаты. Современные модели проявления эскапизма в 

период кризиса юности в контексте белорусского киберпространства имеют ряд 

особенностей неразрывно связанных с особенностями белорусской культуры. 

Помимо такого критерия как количество и качество выпускаемой зарубежной 

продукции несущей определенные культурные ценности, многие эскаписты 

предпочитают зарубежную культуру по принципу ее непохожести на ту 

культуру в которой они родились и выросли. 
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Modern models of manifestation of escapism during the crisis of youth in the 

context of Belarusian cyberspace: resume / Alexey Soroka; Faculty of Philosophy and 

Social Sciences, Department of Psychology; scientific adviser A.S. Soloduho.  

The research object social escapism.  

Subject of research social escapism during the crisis of youth in the context of 

Belarusian cyberspace.  

The purpose of this work is to identify patterns of escapism during the crisis 

of youth in the context of Belarusian cyberspace.  
The results Modern models of manifestation of escapism during the crisis of 

youth in the context of Belarusian cyberspace have a number of features inextricably 

linked with the peculiarities of Belarusian culture. In addition to such a criterion as 

the quantity and quality of manufactured foreign products bearing certain cultural 

values, many escapists prefer a foreign culture on the basis of its dissimilarity to the 

culture in which they were born and grew up. 
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